
 

 

Skolebestyrelsesmøde  

14-12-2022 
17:30 – 20:30  

 

Agenda: 

Tidspunkt Punkt Ansvarlig 

17:30 

Princip for Underretning af hjemmet 
 
Arbejdsgrupppen fremlagde de pointer vi skal tage hensyn til.  
 
Bestyrelsens opmærksomhedspunkter bliver sendt til lærere og 
pædagoger til drøftelse på afdelingsmøder.  
 
 

Allan, Niklas, 
Bente 

18:30 

 
Aftensmad 
 
Julefrokost 
 

Alle 

18:50 

 
Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, 
medarbejderrepræsentant, skole og forældre 
 
Elever: 
Julekonkurrencen kører fint.  
 
Ledelse: 

• Henrik informerede om de brande, der havde været i 
december måned.  

• Vi kan endnu ikke bruge Simonshøj. Det skal undersøges, 
om det kommer til at indvirke på vores mulighed for at have 
majbørnene deroppe.  

• Skolen har sagt ja til at indgå i et projekt med Københavns 
Professionshøjskole om at have Trainees. Det vil sige 
lærerstuderende, der i deres sidste studieår arbejder på en 
skole ved siden af studiet.  

• Vi har sagt nej til at være en del Haver til Maver, som er 
skolehaver, der ligger i Avedøre ved Qvark. Der er for lang 
afstand for vores børn.  

• Michael Andersen er ansat som lærer på 6. årgang.  
• Adventssamlingen har været en dejlig oplevelse. Det er rart, 

at vi igen kan samle en større gruppe børn og dermed 
understøtte ”Det fælles”.  

• Regnskabet ser ud til at ende med et merforbrug på ca. 
1.000.000 kr. Dette er acceptabelt og inden for den ramme, 
der er aftalt med forvaltningen.   

• Nye H/D – processen bliver sat i gang i januar.  

Alle 



 

 

• Arbejdsrum til medarbejderne er ved at være flyttet.  
 
Formanden: 
Der har ingen henvendelser været.  
 
Medarbejdere: 
Vi skal være med i et planteprojekt af egetræer på Avedøre Holme 
8. klasse skal til valgfagseksamen efter jul 
Medarbejder er klar til ferie, der er god stemning 
 
SKOK: 
Der blev givet input fra grupper om de nye skoledistrikter 
 
Næste skok-møde er på Langhøj. Vi skal på et kommende møde 
drøfte, hvad vi skal fremvise fra Langhøj. 
 

19:30 

 
Status på arbejdet med skolens udviklingsplan –  
Henrik gennemgik status. Planen bliver fulgt og næste trin er, at en 
procesplan skal gøres færdig i Styregruppen,  
 
Input særligt til indsatser/tiltag omkring drengenes faglighed, 
udsivning og inklusion ønskes 
 

Henrik 

20:15 
Evt. + input til kommende nyhedsbrev 
 
 

Alle 

 
 
Forberedelse/kommentarer: 
 
Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse: 
 

• Intet 
 
Følgende punkter til kommende nyhedsbrev: 
 

• Princippet om skole hjem-samarbejde (Processen) 
• Inkludering af Skolebestyrelsen i udviklingsarbejdet. 
• Elevrådets input til udviklingen mod at holde på eleverne i udskolingen.  
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